
                                                     Zápis z 52. jednání osadního výboru v Šachově 

Datum jednání:    20.9.2018  

Přítomní členové osadního výboru:  Adamcová Hana, ing. Susová Marta, ing. Krupka Pavel,  

Filípek Jozef, Řeháková Libuše 

Omluveni:  - 

Hosté:  ing. Sus Radek 

Program:  

1) Sázení pamětního stromu 

- ke 100. výročí založení republiky bude i na Šachově vysazena pamětní lípa  -osadní výbor vidí 

  jako nejlepší místo vedle plánovaného hřiště u vodojemu, vzhledem k tomu, že nebyly nalezeny        

vymezovací značky městského pozemku, bude toto konzultováno s ing.Machkovou (zajistí manželé 

Susovi) 

- tuto akci jsme naplánovali na sobotu 20.10. v odpoledních hodinách a spojíme ji s drakiádou 

  a malým občerstvením pro účastníky 

 

2) Rybníček  

- místní chlapi se domluvili a provedli vytrhání rákosu a části leknínů z rybníčku - žádáme Město 

Borohrádek, aby zajistilo odvoz vytrhaného odpadu 

- ke zvážení dáváme variantu vybagrování bahna (vypuštění rybníčku) a vyčištění 

 (jelikož se však jedná o požární nádrž – konzultovat s hasiči Borohrádek) - 

- na toto by se dalo využít části peněz z rozpočtu osadního výboru na rok 2018 

 

3) Ping-pongový turnaj  - sobota 24.11.2018 u Susů 

- bude ještě upřesněno 

 

4) Vánoční strom na náves   

- prosíme Město Borohrádek o zajištění vánočního stromu na náves – letos nemáme možnost 

  zajistit z vlastních zdrojů  + napříště zvážit možnost vysazení vzrostlejšího stromu natrvalo 

                     

5) Dění v obci 

- opět žádáme o nátěry a opravy dřevěných prvků a kolotoče na návsi – lavičky kolem dětského 

hřiště mají vyhnilé latě – bylo by dobré je vyměnit stejně jako u první lavičky 

- úprava návsi po kabelizaci – není pořád v původním stavu, chybí tráva, někde není zasypaná 

zámková dlažba, není upravený terén, dopravní značka „Zákaz vjezdu do jednosměrné ulice“  

byla nalezena v rybníčku hozená mezi rákosem, ... 

- nesvítí světla - kulaté u rybníčku vedle brány u Adamců 

                    - u Martina Kamenického (na cestě k Filípkom) 

- nadále trvá požadavek na opravu hřbitovní zdi směrem ke Krupkom 

- dotaz na Město – v jaké fázi je jednání ohledně výstavby střelnice pod Šachovem 

 

Předběžný termín dalšího jednání:  listopad 2018 

Téma jednání:  příprava a organizace adventního koncertu  

V Šachově dne 21.9.2018                                                                     Zapsala: Adamcová Hana 


